
Langø Bådelaug 

 

Referat af bestyrelsesmødet d. 3. oktober 2024 
 

Afbud: Kent Michelsen  

 

Dagsorden: 

1: Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde 

 

2:  Nyt fra: 

A: Formanden:  

Formandens computer er repareret og den har bl.a. fået ny skærm. 

Der er nu klargjort til at sætte lys op på pladsen mellem klubhuset og havnen, samt autocamperpladserne. 

Alle lamper er indkøbt. Der bliver yderligere monteret automatisk styring for tænd og sluk tidspunkt.   

Flåden der er indkøbt til pæle slåning er nu færdigafregnet.  

Der er dialog med Harba i forbindelse med vores nye billetautomat.  Skærmen lever ikke op til vores 

forventninger, idet den er fyldt med myg og andre små insekter. Det virker som om, at insekter bliver suget 

ind i automaten, hvilket der reklameres over. Det er derfor aftalt, at billetautomaten sendes retur til 

rensning mv. når sæsonen er slut. Derefter modtager vi den retur igen.  

Der har været problemer med travliften. Det viser sig, at det var en nødstopknap som var aktiveret, så nu 

kører den igen.  

En båd har været sunket ved bro 3. Ejeren har hævet båden igen.  

  

B: sekretæren: 

Info omkring projekt - Fjordens Perle. Der har lige været afholdt projektgruppemøde og der er planlagt 

styregruppe møde d. 21. okt. 2024. Vi har haft besøg af Martin Tange fra LAG, som har introduceret i 

forhold til anvendelse af midlerne fra dem. Der sættes bl.a. plakat op i klubhuset, hvilket er et krav. 

Derudover et særskilt punkt på dagsordenen.  

C: Sekretariatet/havnen: 

Intet 

D: Kassereren: 

Flåden er købt og betalt, jfr. punktet formanden.  



E: Udvalg:  

Miljø: Frekvensen for tømning af affald skal sættes ned nu i efteråret.  

Aktivitet:  

 

3: både på land  

Der er fremfundet en bekendtgørelse fra trafikstyrelsen. Disse og ordensreglementet tilføres hjemmesiden.  

 

4: Bro 4 

Bro 4 er ikke længere sikkerhedsmæssig forsvarlig at gå på mv. Så denne skal der tages stilling til.    

 

5: Ramslag 

Der produceres en kasse så motoren beskyttes for vejr og vind, og dermed forlænger levetiden.  

 

4. Hjemmeside til projektet 

Der er i forbindelse med projektet – Langø Fjordens Perle behov for en hjemmeside, hvor omverdenen kan 

orientere sig i projektet, herunder de fonde som bevilger tilskud. Vi har frivillige kræfter som vil stå for 

siden, men der er behov for bevilling af midler til de faste udgifter i forbindelse med en sådan hjemmeside.  

Bestyrelsen bevilger midler til at have en hjemmeside kørende i projektperioden. 

 

4: Eventuelt 

 

 

Næste møde d. 6. november 2024 – kl. 19.00. 


